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Érkezett : 2814 DEC 16.

írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42§(8) bekezdése alapján írásbel i

kérdést kívánok intézni a Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezet őjéhez :

Mi haszna az államnak a letelepedési kötvények értékesítéséb ő l?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Rogán Antal, Tuzson Bence és Csizi Péter benyújtottak egy módosító javaslatot, amely a 25 0

ezer eurós letelepedési kötvény árát 300 ezer euróra emelné . Már korábban kiderült, hogy a

kötvények értékesítését végző társaságok közül kettőt mindössze pár héttel azelő tt jegyeztek

be az adóparadicsomnak számító Liechtensteinben, hogy a gazdasági bizottságtól megbízást

kaptak a feladatra és a többi hasonló szolgáltatást nyújtó céget is offshore-gyanú s

helyszíneken jegyezték be . Számítások szerint a kötvények értékesítéséb ől 2013-ban több

tízmilliárd forint tiszta hasznot realizáltak ezek a cégek .

Tisztelt Miniszter Úr !

1 . Miért mond le az állam az évi több tízmilliárdos tiszta haszonról átláthatatlan cége k

javára?



2. Származik-e bármilyen haszna az államnak a kötvények értékesítéséből?

3. Vizsgálta-e a nemzetbiztonság,'kik állnak a cégek mögött ?

4. Vizsgálta-e a nemzetbiztonság, hogy kik kaptak letelepedési engedélyt és hog y

személyük jelent-e nemzetbiztonsági kockázatot ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014 . december 15 .

Magyar Liberális Párt
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